
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín 

konaného dňa 18. mája 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. Príloha) 

Program: 1. Otvorenie a oboznámenie s programom 

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

                  3. Úprava Štatútu Rady školy 

                  4. Hodnotiaca správa MŠ za školský rok 2020/2021 

                  5. Hodnotiaca správa ZŠ za školský rok 2020/2021 

                  6. Školský poriadok ZŠ 

                  7. Školský vzdelávací program MŠ 

                  8. Školský poriadok MŠ 

                  9. Aktuálne problémy a aktivity v škole 

                  10. Diskusia 

                  11. Uznesenia 

                  12. Záver  

Priebeh rokovania: 

K bodu č. 1 

Prítomných privítala a oboznámila s programom predsedníčka Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín 

Mgr. Andrea Havlová.  

K bodu č. 2 

Predsedníčka Rady školy určila zapisovateľku zápisnice PaedDr. Luciu Cvečkovú 

a overovateľa zápisnice Ing. Petra Štetinu. 

K bodu č. 3  

Predsedníčka Rady školy Mgr. Andrea Havlová informovala o Štatúte Rady školy a podala 

návrh na úpravu Štatútu, ktorá by bola vo forme dodatku. Dodatok by obsahoval informáciu, 

že v čase mimoriadnej situácie by sa zasadnutia Rady školy konali v online priestore cez 

aplikáciu Zoom. Znenie dodatku Štatútu bude prednesené na schválenie na najbližšom 

zasadaní Rady školy, ktoré sa uskutoční v júni t.r.  

 



 

K bodu č. 4 

Zástupkyňa pre MŠ pani Anna Reháková predniesla Hodnotiacu správu MŠ za školský rok 

2020/2021.  

K bodu č. 5 

Riaditeľka školy  Mgr. Michaela Vaňková  predniesla Hodnotiacu správu ZŠ za školský rok 

2020/2021.            

K bodu č. 6 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Andrea Havlová informovala o Školskom poriadku ZŠ, ktorý 

je v nezmenenej podobe od roku 2014. Riaditeľka školy Mgr. Michaela Vaňková vyjadrila 

potrebu Školský poriadok ZŠ inovovať podľa aktuálnych problémov (nevhodné oblečenie 

žiačok na vyučovanie...) 

K bodu č. 7 

Zástupkyňa pre MŠ pani Anna Reháková všetkých oboznámila so Školským vzdelávacím 

programom MŠ. 

K bodu č. 8 

Zástupkyňa pre MŠ pani Anna Reháková informovala o Školskom poriadku MŠ. 

K bodu č. 9 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Andrea Havlová predniesla aktuálne problémy a aktivity v 

škole. Súčasné problémy sa týkajú nevhodného obliekania dievčat na vyučovanie a šírenia 

nepravdivých informácií o škole na sociálnych sieťach. O uskutočnených aktivitách školy 

informuje pravidelne webstránka školy. Plánujú sa školské výlety pre žiakov 1. stupňa ZŠ, 2. 

stupňa ZŠ  žiakov 5.-7. ročníka, žiaci 8. a 9. ročníka absolvujú exkurziu do Múzea holokaustu 

v Seredi. Rovnako pre ôsmakov a deviatakov sa uskutočňuje tanečný kurz, ktorý bude 

zakončený Venčekom v budúcom týždni. 

K bodu č. 10           

Predsedníčka Rady školy otvorila diskusiu. Ing. Peter Štetina sa pýtal na využitie voľnej 

miestnosti, ktorá zostala po presťahovaní miestnej knižnice zo školy. Pani riaditeľka 

informovala, že voľné priestory bude možné využiť ako herňu, oddychovú zónu pre žiakov, 

ktorí navštevujú ŠKD. Pán Roman Chrenka žiadal, aby domáce úlohy boli zapísané na 

edupage. Pani riaditeľka návrh zamietla, pretože žiaci si majú pokyny na vypracovanie  

domácej úlohy zapisovať sami, byť v škole pozorní a neprenášať svoje povinnosti na učiteľa. 

Pán Chrenka sa informoval, či škola vystačí pokryť všetky energetické náklady. Pani 

riaditeľka oznámila, že určite bude navýšenie energií a skutočný stav sa ukáže neskôr. Pán 

Štetina sa pýtal na nedostatočné vykurovanie a chlad v budove školy v mesiaci február. Pani 

riaditeľka argumentovala tým, že v obci bol výpadok elektrickej energie a vypínal sa kotol na 



kúrenie. Problém sa snažili riešiť, teplota v miestnostiach v čase vyučovania bola optimálna. 

Pani riaditeľka tiež informovala o tom, že na podnet rodičov detí MŠ prichádzala viackrát  

hygienička merať teplotu miestností v MŠ, teplota bola vždy optimálna. Pán Štetina poukázal 

na poškodené žalúzie v priestoroch školy. Pani Mária Malíková poukázala na riešenie 

urgentnejšieho problému a to nevyhovujúceho ihriska pre deti MŠ. Preliezky sú nefunkčné 

a nebezpečné na používanie detí. Pán Štetina argumentoval tým, že podľa architekta Andreja 

Jáchima je možné vybudovať nové funkčné detské ihrisko, ktoré je už dlhodobo zakúpené. 

Mgr. Jaroslava Regásková navrhla, aby zástupca zriaďovateľa Ing. Peter Štetina predniesol na 

zastupiteľstve obce potrebu finančného príspevku na nové preliezky a ihrisko pre deti MŠ.         

K bodu č. 11          

Rada školy prijala uznesenia: berie na vedomie návrh na úpravu Štatútu Rady školy, návrh na 

zmenu Školského poriadku ZŠ. Ukladá predniesť požiadavku o finančný príspevok na ihrisko 

MŠ zriaďovateľovi, zodpovedný je zástupca zriaďovateľa pán Ing. Peter Štetina. 

K bodu č. 12     

Zasadnutie Rady školy ukončila predsedníčka Mgr. Andrea Havlová, poďakovala prítomným 

za účasť a pripomenula termín ďalšieho zasadnutia v júni t.r. 

 

 

V Uníne dňa 18. mája 2022                                    zapísala: PaedDr. Lucia Cvečková 

 

Príloha 

Prezenčná listina 

 

 

 

 

      


